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Belangrijkste bevindin gen

329 personen hebben deze vraag
beantwoord
78 personen hebben een energiemix van
zon en wind benoemd, 25 personen
hebben alleen windenergie genoemd. 38
personen stelden een brede energiemix
voor waaronder windenergie. 
110 personen benoemden alleen opwek
door middel van zonne-energie, 62
personen uit deze groep benoemde
specifiek zon op (bedrijfs)daken.
Verder werd nog kernenergie genoemd
(door 20 personen) en biogas of een
andere bron, vaak in combinatie met de
opwekking van zonne-energie.

331 personen hebben deze vraag
beantwoord.
53 benoemden zowel geluidsoverlast als
horizonvervuiling als een zorg. 29
personen alleen
geluidsoverlast/slagschaduw. 51
personen noemden alleen
horizonvervuiling. 
26 personen benoemden alleen hun
zorgen voor de natuur en gezondheid. 
49 personen maakten zich zorgen om
een combinatie van geluidsoverlast,
horizonvervuiling, schade aan mens en
natuur. 
7 personen maakten zich zorgen of er
genoeg draagvlak is.
Een aantal maakt zich zorgen om of een
windturbine te recyclen is , hoeveel
energie het levert en of hun
woningwaarde omlaag gaat.

Vraag: Op welke manier vindt u dat de
gemeente Wierden duurzame energie op
moet wekken?

Vraag: Waarover maakt u zich zorgen
rondom windenergie?

324 personen hebben deze vraag
beantwoord. 
69 personen vonden dat er goede
afstands- en geluidsnormen moeten
komen. Aandacht voor mens en natuur
werd door 43 andere personen benoemd. 
18 personen pleitte voor een kleine
windturbine. 9 personen vond dat er
gekeken moet worden naar financiële
compensatie
19 personen benoemde alle
bovenstaande uitgangspunten in 1
antwoord.
Het plaatsen van windturbines langs de
snelweg en/of dicht bij een
bedrijventerrein werd door 37 personen
benoemd.
26 personen benoemden
participatie/draagvlak als een belangrijk
uitgangspunt.

304 personen hebben deze vraag
beantwoord.
48 personen vonden dat de gemeente
moest doorgaan met het maken van
windbeleid en het plaatsen van
windmolens, 51 vonden dat de gemeente
er helemaal mee moest stoppen. 18
personen pleitte voor een onderzoek
naar andere energiebronnen.

Vraag: Wat zijn uitgangspunten die de
gemeente zou moeten hanteren bij
windenergie?

Vraag: Wat wilt u de gemeente verder nog
meegeven rondom windenergie?

Vervolg op de volgende pagina.



25 personen wilden de gemeente
meegeven dat ze zich moeten richten op
het creëren van een draagvlak. 17
personen gaven aan dat ze behoefte
hebben aan duidelijke
informatie/communicatie. Dat de
opbrengsten voor de inwoner/de
gemeenschap moeten zijn, werd door 15
andere personen benoemd. 
80 personen waren van mening dat de
gemeente goed moet letten op de
gevolgen voor de mens/natuur en juiste
inpassing/locatie van een windturbine. 

318 personen hebben deze vraag
beantwoord.
71 personen vinden het proces geslaagd
als er draagvlak/participatie is. 
Als er weinig tot geen overlast wordt
ervaren vinden 46 personen het proces
geslaagd. Voor 25 personen is alleen een
goede inpassing van belang.
Zodra de opbrengsten naar de
gemeente/inwoner terugvloeien is voor
25 personen het proces geslaagd. 
7 personen benoemden dat ze het alleen
geslaagd vinden als er kleine
windturbines komen.
86 personen waren van mening dat het
geslaagd is als er geen windturbines
komen, 38 personen vonden dat als de
windturbines er juist wel komen. 
Een enkeling benoemde dat er goed
moet worden gekeken naar het totale
plaatje, met name hoe de recycling van
de turbine zal gaan verlopen. 

Vraag: Wanneer is volgens u een proces
rondom windenergie geslaagd?

322 personen hebben deze vraag
beantwoord.
145 personen waren positief over het idee
dat inkomsten terugvloeien naar
maatschappelijke doelen. Hierbij gaf een
deel aan dat het wel moet gaan om
verdere verduurzaming van de gemeente. 
110 personen waren hier negatief over, dit
was met name omdat ze sceptisch waren
of dat wel echt zou gebeuren. Een enkeling
was bang dat het Noaberschap in gevaar
komt. 
35 personen hadden een neutrale houding. 
Van de 145 mensen die positief zijn over het
terugvloeien van de inkomsten naar
maatschappelijke doelen, waren 36 negatief
of neutraal bij het idee dat de inkomsten
zouden terugvloeien naar de omwonenden. 

328 personen hebben deze vraag
beantwoord.
132 personen waren positief over het idee
dat de omwonenden worden
gecompenseerd. Wel vroeg een aantal zich
af wat deze compensatie inhoudt en wie
als omwonende wordt gezien (waar ligt de
grens).
138 personen waren hier negatief over.
Een aantal vindt dat geld niet de drijfveer
moet zijn of dat het geen invloed heeft op
hun mening tegenover windenergie. Een
enkeling vond het een vorm van
‘omkoping’ en dat het niet opweegt
tegenover hun woongenot en gezondheid. 
37 personen hadden een neutrale houding. 

Vraag: Hoe staat u tegenover windenergie
wanneer de inkomsten terugvloeien naar
maatschappelijke doelen in de gemeente
(sport, verduurzaming woningen, etc.)?

Vraag: Hoe staat u tegenover windenergie
wanneer (direct) omwonenden jaarlijks
financieel gecompenseerd worden?


